


Enquesta famílies

Des de la Comissió Verda estem treballant en una proposta per instal·lar un aparcament per
a bicicletes i patinets a la nostra escola. Per tal de conèixer l’interès en aquest projecte i
també sondejar el volum d’usuaris que tindria, vam llançar una enquesta dirigida a totes les
famílies de l’escola, tinguin o no intenció d’utilitzar-lo.

A més, el qüestionari ens ha permès avaluar el poder transformador d’aquest projecte;
permetent que moltes famílies, que actualment no es desplacen en bici o patinet, vinguin a
l’escola en aquests vehicles.

A. Representativitat i tendència:

Total de respostes: 111 famílies han contestat el qüestionari.

Cursos dels infants:

B. Avaluació de l’ús actual i poder transformador

Del total de respostes, un 43,2% ha contestat que ja van a escola alguna vegada en bici o
patinet.
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De les famílies que actualment NO van a escola en bici/patinet, un 81% sí que hi vindria si
tingués la possibilitat de deixar-los a l’escola.

C. Intenció d’ús
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Aparcar la bicicleta Aparcar el patinet
Infantil 42 56
1er-3er 30 32
4rt-6è 12 10
TOTAL 84 98



En quant a la freqüència d’ús:

➔ 37 infants el farien servir cada dia
➔ 57 infants 2-3 cops/setmana
➔ 12 infants 1 cop/setmana
➔ 25 infants esporàdicament

D. Comentaris deixats a l’enquesta

La majoria de comentaris deixats per les famílies aplaudeixen la iniciativa i assenyalen la
necessitat de disposar d’un espai per deixar aquests vehicles, si es vol promoure la mobilitat
sostenible, i esdevenir una escola referent en aquest tema i un model per als nostres infants.

Aquí podeu llegir els comentaris:

Super enquesta! :)

Si estuvieran por lo menos tendrían otra opción para ir al cole.

Me parece bien siempre que esten seguros y vigilados para evitar perdida o robo.

Normalmente baixa en patinet i ens l'emportem per no deixar-ho al carrer pero estaría molt be poder
deixar-ho a l'escola sense el perill que corre al carrer que ens el treguin, aniriem alternant bici i patinet.

El año que viene mi hija pequeña empezará I3 y la mayor estará en 5to, por eso marqué esas casillas.
La mayor puede ir con patinete o bici.

Excel·lent idea, gràcies!

És molt important tenir un aparcament de bicis independentement de si a dia d’avui surt que es vol o no
a l’enquesta. És amb vistes del futur… estic segura que molts infants que ara son petits o encara no hi
son l’acabaran utilitzant. És obrir la porta a noves formes de mobilitat sostenible i noves opcions de
transport als infants per ara o pel futur.

Crec que és molt bona iniciativa. Si no hi ha espai per tots potser es poden fixar dies. És a dir els
dilluns poden aparcar els d I4 i I5 etc

Em sembla molt necessari que hi hagi un aparcament de bicis i patinets a la nostra escola. L'escola
forma part del projecte Escoles Sostenibles i aquest parquing serviria per fomentar l'ús del transport
sostenible que és un dels objectius del projecte. Tenint en conte que un dels primers desplaçaments
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que els infants han d'acostumar-se a fer es anar de casa seva a l'escola, amb la instalació d'aquest
aparcament voldria dir que l'escola estaria fomentant l'ús del transport sostenible desde les primeres
etapes de la vida dels infants. I això pot influenciar en el fet que aquests infants decideixin continuar
fent ús del transport sostenible quan arribin a la seva vida adulta. O sigui que, el fet de tenir un
parquing de bicis i patinets a l'escola fomenta un canvi de paradigma a les ments de la nostra canalla i
la seva manera d'entendre com ens hem de moure per poder tenir cura del nostra planeta.

Moltes gràcies per la iniciativa! Necessitem el parquing si realment volem oferir un model de mobilitat
sostenible i ser una escola referent pen aquest tema i un model pels nostres infants!!

Hauria de ser amb candau crec

Ho veig innecessari completament

Gràcies

Ens sembla una molt bona iniciativa, ajudaria a moltes famílies que l'utilitzen en els desplaçaments
casa-escola

Es imprescindible!

Potser també estaría be que hi hagués aparcament per a bicicletes d'adults, hi ha dies que els de
carrer Sardenya estàn plens

Es bona idea, pero actualment farem ús d'un aparcament mes a baix (Trav d eGracia) per evitar subir
en bici... els carrers a prop de la escola (Sardenya, Taxdirt, Ps de Nogués) dan algo de por amb un/a
nen/a en bici... (molts cotxes i van ràpids)

Sóc una mestra que vol aparcar la bici també, podem votar?

Probablement es podria destinar l'espai que ocuparia un aparcament de bicis i patinets a quelcom més
necessari i útil. Molt probablement la pràctica totalitat d'alumnes viuen a una distància de l'escola que
els permet anar-hi a peu sense problema. Anar-hi en bici o patinet no és necessari. A més si es fa un
aparcament és fàcil que hi hagi un efecte crida i al cap d'un temps quedi massa petit per allotjar tots els
patinets i bicis cosa que portaria a destinar-hi encara més espai.

Vivim molt aprop i no ens cal, però la idea és bona!

Sempre i quan nomes sigui per infants i les bicis o patineta estiguesin vigilats o no comportesin mals
habits ni perjudicar al funcionament de l’ensenyanent adient.

Esperem que es pugui fer alguna cosa

Tot i que en principi no el faria servir estic molt d'acord en que es pugui construir aquest parking.

Seria molt útil!

Com ho fareu perque no hi hagi robatoris

Nos parece una idea excelente… nuestros hijos siempre han querido ir en bici o patineta al cole… sería
genial si pueden hacer realidad esta idea!!!

Poster quan sigui més gran a 5° o 6° podría anat amb patinet.

Seria bien que se pueda dejar los patines

Seria bueno que se pudiera dejar lo patines

E. Conclusions

L’enquesta ha tingut una elevada participació (111 famílies amb 149 infants a l’escola han
respost el qüestionari) i representa aproximadament un 33% dels alumnes. La majoria de
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famílies que han contestat l’enquesta tenen infants en els primers cursos escolars (infantil i
primer), indicant que es tracta d’un tema d’interès creixent entre les noves famílies i, és a
més previsible, que vagi en augment a mida que vagin entrant nous cursos.

Actualment, un nombre elevat d’alumnes ja acudeixen a l’escola en bici o patinet; disposar
d’un aparcament no només consolidaria aquest fet tan positiu, sinó que permetria que els
que no ho poden fer per temes logístics (no tenir on deixar el patinet o la bici), ara sí puguin
fer-ho. Un 81% dels que actualment no utilitza bici/patinet per venir a l’escola sí que ho faria
si disposés d’un aparcament.

En quant a la previsió d´ús, es tractava d’una pregunta no excloent; per tant, dels 84 infants
que hi deixarien la bicicleta i els 98 que hi deixarien el patinet, n’hi ha 67 que han respost
doblement, ja que podrien venir indistintament amb un vehicle o l’altre.

Per les dades d’intenció d’ús i freqüència hem fet una estimació aproximada de que s’hi
deixarien a l’escola uns 60 vehicles cada dia, entre bicicletes i patinets.

La conclusió final és que hi ha un gran interès per part de les famílies en poder disposar
d’aquest aparcament, que facilitaria l’ús de vehicles no contaminants per a venir a l’escola i
seria una eina pedagògica essencial en la promoció de la mobilitat sostenible.

Seguirem treballant per a fer realitat l’aparcament per a la nostra escola!

Gràcies per l’interès.
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